
Schriftelijke vragen aan het college

Vraagnummer:S-141 (In te vullen door de 
raadsgriffie)

Datum: 28 november 2012

Aan ; college van B en W, directie gemeente Overbetuwe

Van;  CDA fractie 

Onderwerp; Randwijks Hof

Inleiding; 
Na alle rumoer in Randwijk over de perikelen rondom Randwijks Hof hebben wij tot onze spijt
moeten constateren dat de gemeente de horecavergunning van Randwijks Hof heeft 
laten verlopen. Afgelopen week is controle geweest, vrijwilligers zijn nu bang dat zij 
verantwoordelijk worden gesteld en mogelijk boetes krijgen!? 

Vraag aan het college;

1. Klopt het dat de gemeente de horecavergunning van Randwijks Hof heeft laten 
verlopen ?

2. Zoja, wat voor gevolgen heeft dat voor huidige beheerder van Randwijks Hof 
en/of de vrijwilligers (en verenigingen) die op dit moment gebruik maken van 
Randwijks Hof ?

3. Kan  het college garanderen  er de gebruikers van Randwijks Hof niet 
verantwoordelijk worden gesteld c.q. niet de mogelijke boetes zullen moeten gaan 
betalen? 

4. Hoe en wanneer gaat het college een einde maken aan de onzekerheid die nu al 
enige tijd “boven de gebruikers van  Randwijks Hof blijft hangen” ?

Wij hopen dat U ons per omgaande- gezien de grote maatschappelijke onrust-  kunt 
informeren over de stand van zaken, antwoord te geven op bovenstaande vragen en 
uitsluitsel te geven over de gevolgen van het laten verlopen van de 
horecavergunning, indien dat inderdaad het geval is. 

Jackie Versluis
CDA Overbetuwe


